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La primera impressió que vaig tenir acabat el debat és que alguns participants havien entès 

que la postura contrària a les xarxes socials és pròpia d’una actitud retrograda i en contra del 

progrés i del canvi. Tot i haver intentat, amb la meva argumentació, enfocar el tema d’una 

manera més complexa amb l’objectiu d’anar més enllà... 

La intenció era reflexionar sobre la necessitat o “obligatorietat” de tenir un perfil digital i com 

ens afecta participar en les xarxes socials per a, després, debatre sobre si és convenient 

fomentar-ne l’ús als infants de Primària. La meva ambició només es va veure complida a 

mitges donat que les aportacions foren interessants però no definitives.  

Algunes de les opinions més decidides i crítiques amb les xarxes socials estaren amb la línia de 

la meva postura (cosa que em va satisfer), tot i que, vaig lamentar que gran part del públic no 

participàs. Valor molt positivament l’aportació d’exemples per part de l’auditori que ens 

permeteren contextualitzar la teoria exposada amb pràctiques reals.  

Som conscient que alguns punts de la meva ponència presentaven dades d’una forma un tant 

esbiaixada (per tal de donar més contundència als arguments en contra) però és obvi que, 

personalment, no els compartesc. Estic a favor de millorar la comunicació a qualsevol nivell i a 

qualsevol àmbit, per tant, som partidària de l’ús de les xarxes socials sempre que puguin 

contribuir en aquest sentit. En definitiva, les meves reserves només es centren en assegurar 

que aquestes aporten solucions vertaderes i que el seu ús no respon a modes o altres 

interessos.  

 


